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 ימי חסד אינו רלוונטי מכמה סיבות: 100המושג 

טחונית, כלכלית  יהזמנים הקשים במישור הארצי ובמישור המועצתי ב .1

 מנוחה. אינו מאפשר דקה של וחברתית 

גלית שאול, ראשת המועצה, נבחרה לקדנציה נוספת וכמוה סגנה חיזקי   .2

סיבק. אליהם הצטרפו כסגנים אופירה קלפ תושבת בת חפר ונטע  

 אריאלי תושב קיבוץ העוגן.  

שניהם היו חברי מליאה בקדנציה הקודמת ופעילים מאד במספר  

 תחומים. 

מנכ"ל עמית בן צבי. בתפקידי ראשי האגפים במטה  הבצוות המקצועי  .3

 וכמובן העובדים לא חלו כמעט שינויים. 

יש רציפות שלטונית,ישנם תוכניות ופעילויות בשלבי ביצוע שונים,  

 פעילויות מתוקצבות עם יעדים ולוח זמנים. 

ישנן תוכניות בשלבי תכנון שונים במסגרת תוכנית חומש ותוכנית  

 כוללנית שנכנסו להילוך גבוה. 

, פרסום חוקי של  עם זאת היו עיכובים כתוצאה מדחיית מועד הבחירות

 ישור התקציב. עיכב את אתוצאות בצמוד לחגי תשרי, דבר ש

המועצה ביצעה מרתון של דיונים עם ראשי האגפים להצגת תוכנית,  

 מטלות, יעדים והערכה תקציבית. 

נדרשו   , במקביל ועדי הישובים שנבחרו גם הם במערכת הבחירות

 להגשת תקציב. 

נציגי הישובים במליאה התחלפו. כל התוכניות והתקציב   45 - כמחצית מ

 מחוייבים על פי חוק להיות מאושרים במליאה. 

ת להדרכה, הכשרה ולימוד  ומשרד הפנים ומחלקת הישובים בנו תוכני 

שלטון דו רובדי,    בועדים המקומיים:  לנושא התפקיד ולחברי המליאה 

אחריות משפטית, איזה ביטוח נדרש לבעלי התפקיד. דברים שמתברר  

 שלא היו ממש ברורים למי שהציג מועמדותו ונבחר.

פועל יוצא: התארכות הישיבות לאישור התקציב של ישובי המועצה על  

 בסיס התוכניות שהוצגו. 

הזמן הרב שהוקדש ללימוד והכשרה ולדיונים הסופיים יצר אוירה טובה  

 של סיעור מוחות, דם חדש ורצון להירתם למשימה.

רוחה של גלית שאול,ראשת המועצה,   :כשרוח המפקד, במקרה זה

 נותנת את הכיוון, הדרייב והמרץ! ה



בליווי חברות יעוץ חיצוניות,    ,בדיווחים קודמים העברתי על עבודת מטה

דבר שהביא לשינוי מבני ואירגוני, חלוקת אחריות ויעילות באגפים והביא  

עלות  ישהביא להתי , נתוניםוהתוצאה שילוב מידע   .לשילוב בן אגפי

 וחסכון כספי לא קטן. 

תן מענה ישיר של  י פתח מרכז שרות לתושב שייבזמן הקרוב עומד לה

מרכז תלווה בפרסום  ף בצמוד לפניה, ללא סחבת! פתיחת הנציג האג

והסבר מפורט כיצד חידוש מהפכני זה יפעל. הנהלת המועצה וכל נושאי  

 התפקיד בפרוייקט זה תולים בו תקוות  למהפכה בשרות לתושב. 

הדיווח הארוך הוא דיווח כללי ואינו יורד לפרטים. עם זאת לא ניתן שלא  

טחון במועצה "שהמותניים הצרות" שלה מקו הגבול  י על נושא הב לדווח 

 ק"מ.  13  -המזרחי ועד הים הוא כ

ישובי קו התפר שהיו חשופים לחדירה של מאות עובדים בלתי מורשים  

( דרך הגדרות הביאו את ראשת המועצה למאבק להקמת גדר  )שבח"ים

עם פרוץ המלחמה בניית   7/10וחומה לאורך קו התפר. כך שביום 

תבר שגם חומה זו,המכשולים  החומה כמעט הסתיימה. בימים אלו מס 

והגדרות הם אמנם גורם מעקב אבל מחייבים צעדים דרסטיים גם מהצד  

 המזרחי של החומה. 

ובי קו התפר הם באחריות ביטחונית של הצבא שפועל בשני צידי  יש

 ק"מ הם באחריות המשטרה.   2.5  –הגבול. ישובי קו שני מ 

תיות הזו והצורך לגייס לצורך כך מספר רב של גורמים ממשלתיים,  הבעי

של קצינים בכירים בצבא ובמשטרה וגורמי מטה בשטח הביאו לכך  

טחון הן כלפי השלטונות  י שראשת המועצה מטפלת אישית בתחום הב

 . 24/7והן כלפי הישובים 

הצלחת המועצה ועמידה במטרות שהציבה בחינוך, בספורט, בשמירת  

הציביון, בטיפול בפרט מהגיל הרך עד הגיל השלישי והרביעי הם  

 הצלחתנו ויש להם השפעה ישירה על רמת החיים בעמק הירוק שלנו! 

 

לחלק כחבר המליאה , כחבר הנהלה, כיו"ר ועדת חופים,   אני שותף 

 טחון, ועדת התיירות וועדת איכות הסביבה. יכחבר בועדת הב 

מצאתי לנכון גם לקחת חלק בהשתלמויות לחברי ועדים חדשים וחברי  

מליאה חדשים על מנת לתת דוגמא ולתרום בהדרכות מנסיוני כמי שסיים  

 שתי קדנציות במליאה. 

 

 בכבוד רב  

 גדעון ברי 

 


